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VLKANEČ PŘIBYSLAVICE KOZOHLODY

ZPRÁVY Z OBCE

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ  
ZASTUPITELSTVA OBCE

Zasedání zastupitelstva obce se konají každou druhou 
středu v měsíci od 18:00 hodin. 

ROZPIS ÚNOR 2016 – DUBEN 2016
• 10. 2. 2016  |  Kozohlody, sál Obecního domu

• 9. 3. 2015  |  Přibyslavice, sál místního pohostinství

• 13. 4. 2016  |  Vlkaneč, obecní úřad

ZMĚNA OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY O ODPADECH
Na veřejné schůzi ZO dne 11. 11. 2015 bylo schváleno nové znění obecně závazné vyhlášky o odpadech, která nabývá účinnosti  
od 1. 1. 2016. Výše poplatků zůstává stále beze změn (viz výše). Dodatek byl vypracován dle  zákona č.266/2015 Sb. ze 14. 10. 2015, 
který nařizuje oprostit vybrané skupiny obyvatel od poplatku za likvidaci komunálního odpadu. Níže uvádíme čl. 7, který se týká 
uvedené změny. Kompletní vyhlášku můžete najít na internetových stránkách obce v archivu na úřední desce, kde byla zveřejněna 
nebo v oddílu obecního úřadu na stránce „Vyhlášky, směrnice řády, zákony“. 
Čl. 7 - Osvobození od poplatku
(1) Od poplatku je osvobozena: 

a) fyzická osoba umístěná do dětského domova pro děti do 3 let věku, školského zařízení pro výkon ústavní nebo ochranné výchovy 
nebo školského zařízení pro preventivně výchovnou péči na základě rozhodnutí soudu nebo smlouvy,

b) fyzická osoba umístěná do zařízení pro děti vyžadující okamžitou pomoc na základě rozhodnutí soudu, na žádost obecního 
úřadu obce s rozšířenou působností, zákonného zástupce dítěte nebo nezletilého,

c) fyzická osoba, která je jako nezaopatřené dítě umístěna v domově pro osoby se zdravotním postižením na základě rozhodnutí 
soudu nebo smlouvy o poskytnutí sociální služby, nebo

d) umístěna v domově pro osoby se zdravotním postižením, domově pro seniory, domově se zvláštním režimem nebo chráněném 
bydlení,

e) fyzická osoba pravomocně odsouzená k výkonu trestu – dnem nástupu k výkonu trestu, 
f ) fyzická osoba, která byla vzata do vazby,
g) děti od narození až do 3 let věku, který dovrší v daném roce, kdy je poplatek splatný, 
i) od poplatku je osvobozen dům čp.  48 v Kozohlodech, který není svozově dostupný,
j) od jednoho poplatku jsou osvobozeni ti občané, kteří mají v obci hlášený trvalý pobyt a v k. ú. Vlkaneč, Kozohlody a Přibyslavice 

mají ještě další nemovitost s číslem popisným, která však není obydlená a tudíž neprodukuje žádný komunální odpad,
k) ti lidé, kteří mají hlášený trvalý pobyt v obci, ale celoročně se zdržují v zahraničí. Tuto skutečnost musí prokázat.

(2) Nárok na osvobození od poplatku vzniká počínaje kalendářním měsícem, ve kterém byly splněny skutečnosti uvedené v odst.  
1. Nárok na osvobození od poplatku mohou poplatníci uplatnit u správce poplatku do 15ti dnů ode dne, ve kterém byly splněny 
skutečnosti uvedené v odst. 1. 

(3) Nárok na osvobození od poplatku u poplatníků uvedených v odst. 1 písm. a), b), c), d), e), f ), g), i), j), k), zaniká uplynutím kalen-
dářního měsíce, který předchází kalendářnímu měsíci, ve kterém pominuly skutečnosti uvedené v odst. 1. Zánik nároku na osvo-
bození od poplatku jsou tito poplatníci povinni ohlásit správci poplatku nejpozději do 15ti dnů ode dne, ve kterém pominuly 
skutečnosti uvedené v odst. 1.

POPLATKY
Obecní úřad ve Vlkanči upozorňuje občany, že probíhá 
vybírání poplatků za odvoz komunálního odpadu (po-
pelnic). Sazba poplatků pro občany s trvalým pobytem 
je 500,- Kč/osobu. Sazba poplatku pro fyzickou osobu, 
která má ve vlastnictví stavbu určenou nebo sloužící  
k individuální rekreaci, ve které není hlášena k trvalému 
pobytu žádná fyzická osoba, činí 900,- Kč/objekt. 
Dále se na OÚ vybírají poplatky ze psů. Za jednoho psa 
je stanoven poplatek ve výši 100,- Kč/rok, za druhého  
a každého dalšího psa poplatek ve výši 200,- Kč/rok.
Poplatky jsou splatné do konce března 2016.
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PLÁNOVANÉ INVESTIČNÍ AKCE NA ROK 2016
Na zastupitelstvu dne 11. 11. 2015 byl schválen plán investičních akcí pro rok 2016. Předpokládané finanční náklady byly začleněny 
do rozpočtu obce na tento rok. Níže uvedený seznam akcí:

- Oprava komunikace ve Vlkanči u nádraží 1.000.000,- Kč

- Odbahnění rybníku ve Vlkanči u pošty
  (přeložená akce z r.2015, původně plánovaná investice 400.000,-Kč)

400.000,- Kč

- Úprava vstupu do ZŠ Vlkaneč, nové oplocení 300.000,- Kč

- Výměna 3ks dveří (balkónové, vchodové) v MŠ Vlkaneč 100.000,- Kč

- Rozparcelování obecních pozemků ve Vlkanči za tratí ČD u rybníku „Kovařák“ 
  (projekt a zavedení do katastru nemovitostí)

50.000,- Kč

- Odbahnění rybníku v Kozohlodech na návsi 500.000,- Kč

- Oprava komunikace na Malé Straně v Kozohlodech
   (přeložená akce z r.2015, původně plánovaná investice 700.000,- Kč, obec získala dotaci ve výši 470.000,- Kč.)

260.000,- Kč

- Oprava stodoly Obecního domu v Kozohlodech 100.000,- Kč

- Výměna střešní krytiny na budově obchodu v Přibyslavicích 200.000,- Kč

- Úprava prostranství kolem pomníku v Přibyslavicích 50.000,- Kč

Celkem 2.960.000,- Kč

PODĚKOVÁNÍ
Jako každý rok i tentokráte se o prvním ad-
ventu rozzářily ve všech třech našich obcích 
vánoční stromy. Jedná se o krásnou tradici, 
která naladí mnoho lidí na nadcházející vá-
noční svátky nebo jim alespoň připomene, 
že se už blíží. Počasí, které vládlo na sklonku 
roku, sice tak trochu připomínalo příchod 
jara, ale to nijak neubralo na krásné atmo-
sféře, která vládla v oba první adventní pod-
večery, v sobotu v Kozohlodech a v neděli 
ve Vlkanči a v Přibyslavicích. 
Dík patří všem, kteří se postarali o orga-
nizaci těchto akcí. OÚ Vlkaneč děkuje 
také Tesco Stores ČR a.s. za sponzorský 
dar pro děti, které účinkovaly při slav-
nostním rozsvěcení.

REKAPITULACE NÁKLADŮ  
NA OPRAVU ZÁKLADNÍ ŠKOLY  

VE VLKANČI
V průběhu minulého roku 2015 probíhala rozsáhlá oprava budovy Základní školy 
ve Vlkanči. Bylo provedeno zateplení obvodového zdiva a stropní konstrukce, 
výměna všech oken a změna celého topného sytému. Rekonstrukce byla v celko-
vé hodnotě 3.640.670,75 Kč. Na tuto akci obdržela obec státní dotace v celkové 
výši 2.045.389,40 Kč (z fondu soudržnosti 1.931.756,67Kč a ze Státního fondu  
životního prostředí 113.632,73Kč).  Z vlastních zdrojů jsme hradili 1.595.281,05 Kč  
z toho podíl na uznatelných nákladech byl 227.265,52 Kč.
Současně probíhala další investiční akce a tou bylo oddrenážování celé budovy. 
Původně bylo počítáno s výdaji ve výši cca 170.000,- Kč, ale po odkrytí základů  
se  zjistilo, že je nutné základy spojit betonovým krunýřem a provést další nutné 
práce. Nakonec náklady činily 386.625,- Kč. Hrazeny byly z vlastních zdrojů.

(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis z 12. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 14. 10. 2015 v Přibyslavicích
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří
Omluvení zastupitelé: Zelená Marie, Špalek Vincent
Zapisovatel: Semrádová Bohumila  
Přítomní občané: 7

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít smlouvu o prodeji části pozemků p. č. 638/10 a 638/16 v k. ú.Kozohlody (80 m2) manželům K. za cenu 120,- Kč/m2.
- Provést inventury obecního majetku za r. 2015. 
- Provést průzkum pro Mikroregion Čáslavsko v rámci komunitního plánování. Průzkum je zaměřen na sociální služby v našem regionu   

a bude prováděn formou dotazníků, bude vybráno 10% obyvatel,  data budou zaslána ke zpracování.
- Předat všechny potřebné dokumenty pro uzavření smlouvy o dotaci na opravu místní komunikace v Kozohlodech.
- Vyhlásit místním rozhlasem informaci o ukončení vývozu bioodpadu - poslední vývoz bude ve středu 25. 11. 2015.

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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- Vést jednání se zástupcem společnosti OHL ŽS o opravách komunikací poškozených v souvislosti se stavbou železniční trati v našem 
regionu.

- Provedení ochrany ovocných stromků v aleji k Lipkám proti okusu zvěří.
- Zajistit umístění informační cedule v osadě Kocanda.

Zápis ze 13. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 11. 11. 2015 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, 
Volenec Jiří, Zelená Marie 
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 2

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Předložit cenovou nabídku na informační tabuli v osadě Kocanda. 
- Začlenit navržené investiční akce do rozpočtu obce pro r. 2016. 
- Provést generálku motoru obecní multikáry.
- Zveřejnit záměr obce prodat pozemky 286/2 (6084 m2) a 313/8 (1591 m2) ve správě Lesního družstva Chraňbož.
- Předložit přehled nájemného za prostory pro provoz pedikúry za rok 2015 a souhlas s umístěním přímotopu. 
- Zadat projekty na odbahnění rybníku ve Vlkanči u pošty a v Kozohlodech na návsi firmě Drupos.

Zápis ze 14. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 9.12.2015 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, Volenec Jiří, Zelená Marie 
Omluvení zastupitelé: Klaus Josef, Pavlas Stanislav
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 12

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Pořízení zápisů ze všech jedníní se zástupci firmy OHL ŽS.
- Zpracování Strategického rozvojového plánu obce.
- Zadat firmě TNT Consulting služby spojené s podáním žádosti o dotaci na místní komunikaci před nádražím ve Vlkanči v uvedeném 

rozsahu, rozdělené na dvě příkazní smlouvy. Dále zadat vypracování DSP Ing. Karlu Fouskovi.
- Poskytnout dar ve výši 500,-Kč pro ČSCH Vlkaneč na pořádání akce „Stolní bodování.
- Konkretizovat náklady příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Vlkaneč hrazené z rezervního fondu.
- Vyřadit majetek z evidence obce Vlkaneč dle předloženého návrhu likvidační komise. 
- Vyplatit SDH Kozohlody částku 500,- Kč na pořádání vánočního koncertu v Kozohlodech. 
- Zveřejnit informace VHS Vrchlice Maleč a.s. o změně výše vodného a stočného. 
- Zveřejnit záměr obce na pronájem místnosti v přízemí ZŠ Vlkaneč. 
- Vyplatit TJ Sokol Vlkaneč částku 500,- Kč na pořádání turnaje ve stolním tenise. 
- Požádat o zametení bahna na komunikaci v Kozohlodech. 

Zápis z 15. (mimořádné) schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 16. 12. 2015 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Klaus Josef, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, Zelená Marie 
Omluvení zastupitelé: Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav, Volenec Jiří  
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 0

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Doložit čerpání finančních prostředků z rezervního fondu po vypracování účetní závěrky PO.
- Vyplatit Občanskému sdružení přátel kostela sv. Václava v Přibyslavicích částku 500,- Kč na pořádání vánočního koncertu.
- Zaslat výpověď smlouvy společnosti EPK, uzavřít smlouvu vč. dodatku na odběr el. energie se společností Amper Market, uzavřít smlouvu 

na odběr plynu se společností RWE.
Bohumila Semrádová, Kozohlody

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI
Vážení občané, jsou za námi nejkrásnější dny v roce a jsme opět na začátku nového roku 2016. 
Za uplynulé tři měsíce jsme písemně blahopřáli: p. Burianové I., p. Kubištové L., p. Svitákové H., p. Kubištovi V., p. Vránové V., p. Burianovi V., 
p. Bernatovi J., p. Vránovi J.
Osobně jsme blahopřáli:  p. Nováčkové Z., p. Janáčkové M., p. Žaloudkovi J., p. Pavlasové M.
Dne 18. 10. jsme přivítali mezi nás nové občánky: Terezku Štěpánkovou, Jarouška Blabolila a Davídka Šemíka. Dětem i jejich rodičům  
přejeme mnoho štěstí, zdraví a radosti.
Všem jubilantům a Vám všem ostatním přeji do nového roku pevné zdraví, úspěch a pohodu v osobním i pracovním životě. 

Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč
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V měsíci říjnu byla ukončena rekonstrukce ZŠ, proběhla výměna 
oken a plynové topení nahradilo stará akumulační kamna. Celá  
budova se rozzářila novou žlutou omítkou a moc se nám všem líbí.

Na podzim se konalo mnoho tradičních akcí spojených  převážně  
s adventem.

V říjnu navštívilo mateřskou školu divadélko Kůzle a představení  
se zúčastnili žáci 1. a 2. ročníku. Žáci 3.- 5. ročníku jeli 26. října do 
Čáslavi na divadelní pořad  Elektrický Emil, který se dětem velmi 
líbil. 

Dne 31. 10. jsme se společně báli na „průvodu strašidelných světý-
lek“. Všichni si s sebou přinesli různá světýlka, ať už lampióny nebo 
vyřezávané dýně. Na úvod jsme si poslechli několik strašidelných 
básniček na návsi a pak jsme si společně zazpívali o strašidýlku Emíl-
kovi a obešli celou Vlkaneč. Před školou nám ještě celý týden svítily 
halloweenské dýně, které si děti samy vyrobily.

V listopadu všichni žáci navštívili dětské představení Labutí jezero 
- setkání s hudbou P. I. Čajkovského a balet zanechalo v dětech velký 
dojem, byl to opravdový zážitek.

Dne 11. 11. navštívil MŠ malý cirkus s varietním vystoupením. Děti 
z MŠ i ZŠ se pobavily při kouzlení a líbilo se také vystoupení cviče-
ných pejsků. Na závěr jsme se všichni společně vyfotili s malou  
opičkou.

19. 11. jsme viděli novou českou filmovou pohádku Sedmero  
krkavců v kině v Čáslavi.

V pátek 20. 11. jsme zahájili plavecký výcvik v Kutné Hoře. Některé 
děti se za 5 pobytů v bazénu naučily velmi dobře plavat a nebát  
se vody. Žáci ZŠ mají na 1. stupni odplavat povinně celkem 40 hodin 
v rámci tělesné výchovy. Děti z MŠ mají plavecký výcvik nepovinný. 
Plavání bylo ukončeno 18. 12. závody o nejrychlejšího plavce z 2. - 5. 
ročníku. Vítězové obdrželi diplom a všichni ostatní dostali mokré  
vysvědčení. Letos nám OÚ Vlkaneč opět přispěl uhrazením poloviny 
částky za dopravu do Kutné Hory. Děkujeme.

V neděli 30.11. jsme rozsvícením vánočního stromu na návsi  
zahájili „advent“. Děti ze ZŠ vyrobily vločky  a vánoční stromek jimi 
ozdobily. Počasí nám nepřálo, ,, pršelo jen se lilo“, tak děti zazpívaly 
koledy a přednesly krátké básničky k adventnímu období v sále.  
Potom jsme se přemístili ke stromečku na návsi, který se slavnostně 
rozzářil. 

V pátek  odpoledne  4. 12.  navštívil děti v MŠ  Mikuláš a čert, žákům 
ZŠ nechal nadílku ve škole. Všichni za svou píli a svědomitost dosta-
li svou „mikulášskou nadílku“. 

Ve čtvrtek 17. 12. se konalo předvánoční posezení s rodiči a dětmi 
v MŠ. Všichni rádi poseděli a popovídali si, nechyběly ani koledy  
a největší radost měly samozřejmě děti. 

Zastavit se v předvánočním shonu a užít si milého setkání  se svými 
nejbližšími je určitě velmi příjemné. Vánoční besídka takovou  
příležitostí je, konala se čtvrtou adventní neděli. Se svým vánočně 
laděným programem potěšily děti z MŠ i ZŠ všechny přítomné.  
Program byl složen z básniček, koled a veselého tancování. Tento 
krásný dárek nadělily všechny děti svým rodičům, ti je odměnili  
vřelým potleskem a málokteré oko zůstalo suché.

Poděkování patří všem, kteří se na přípravě podíleli a hlavně našim 
šikovným  dětem.

V ZŠ jsme se rozloučili se starým rokem v úterý 22. 12. besídkou  
ve třídě s připomenutím vánočních zvyků. Pod stromečkem  
našli všichni dárek od svých kamarádů a radost a smích zněl celou 
školou. 

Do nového roku 2016 bych chtěla popřát nám všem hodně  
štěstí, zdraví, úspěchů a vzájemného porozumění. Ať nás celým 
rokem provází radost a smích našich dětí. 

Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč

ZŠ a MŠ VLKANEČ

Naši oslavenci:

Janáčková Marta
80 let

Nováčková Zuzana (70 let)
Pavlasová Marie (94 let)

Žaloudek Josef 
85 let

Noví občánci a jejich rodiče 
zleva Terezka Štěpánková, Davídek Šemík, Jaroušek Blabolil

 Q Malý cirkus v mateřské škole
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SDH VLKANEČ
V roce 2015 jsme se naposledy setkali 12. 12. při výroční schůzi SDH.
V začátku schůze jsme uctili minutou ticha památku zemřelých  
členů sboru. V letošním roce nás opustili p. Vobořil a p. Novák.
Starosta sboru zrekapituloval akce, kterých jsme se v letošním roce 
účastnili nebo je pořádali:
- 5. 3. maškarní ples
- 6. 6. okrsková soutěž
- 11. 7. hasičská soutěž v Leštině (5. místo)
- 25. 7. pouťová zábava na místním hřišti
- 30. 8. účast na dožínkách
- účast na babím létě v Kozohlodech
- posvícenská zábava (sál pohostinství).
Do našich řad jsme přivítali dva nové členy p. Václava Třísku z Kozo-
hlod a p. Michala Kroulíka z Vlkanče.

Plánované akce:
• 5. 3. 2016 maškarní ples + průvod masek po vsi. Doufáme,  

že účast v průvodu bude hojnější než minule.
• Okrsková soutěž v požárním sportu na místním hřišti
• Zajištění občerstvení na Slavnosti dožínek
• Posvícenská taneční  zábava
• Zájezd pro členy SDH - předpokládá se návštěva pivovaru.

Všem členům SDH děkujeme za odvedenou práci v roce 2015  
a všem obyvatelům, přejeme hodně zdraví, úspěchů a štěstí v roce 
2016.

Michaela Časarová, Vlkaneč

SDH  KOZOHLODY
Posvícenská taneční zábava
V sobotu 17. října jsme uspořádali tradiční posvícenskou taneční 
zábavu. Hrála skupina Universum. Letos jsme opět připravili malou 
tombolu tři hodnotné ceny, s losováním o půlnoční přestávce.

Vepřové hody
Poslední říjnovou sobotu jsme opět připravili vepřové hody. Role 
řeznického mistra se i letos velmi dobře zhostil p. Jaroslav Červinka. 
Bylo zde možné ochutnat různé zabíjačkové pochoutky (ovar, jitrni-
ce, tlačenku, zabíjačkovou polévku, prejt a kroupy). Při této akci též 
někteří členové sboru provedli označení požárních hydrantů, úklid 
hasičské zbrojnice a dokončení sušáku hadic.

Soutěž „ Dobráci roku“
Po přihlášení do této soutěže jsme byli vylosováni a 11. listopadu 
nás navštívili redaktoři rádia Region a natočili  o nás medailon, který 
se vysílal následující pátek a neděli na rádiu Region. Zároveň v so-
botním vydání Kutnohorského deníku vyšel též článek o této akci.

Výroční valná hromada
V pátek 27. listopadu 2015 se konala výroční valná hromada našeho 
sboru, na které byla zhodnocena činnost za uplynulé období a při-
praven plán na příští rok. Bylo též  některým členům předáno oce-
nění za věrnost a dlouholetou činnost v našem sboru.

Slavnostní rozsvícení vánočního stromu
V sobotu 28. listopadu 2015 členové našeho sboru opět  postavili 
vánoční strom a zajistili jeho slavnostní rozsvícení. Začátek progra-
mu byl naplánován na 18. hodinu a celý jej uváděl p. Jaroslav  
Červinka. V programu vystoupily děti z Kozohlod, které přednesly 
básničky s vánoční tématikou. 
Hudební skupina Rolnička  zahrála a její zpěvačky zazpívaly několik 
známých koled. Své umění v recitování letos opět předvedli i naši 
hasiči. Pro zahřátí se podávalo svařené víno a cukroví. I když počasí 
nám letos nepřálo, prostranství okolo stromu bylo plné lidí, kteří tak 
společně přišli zahájit adventní čas. Na závěr jsme si společně zazpí-
vali píseň „Vánoce, Vánoce přicházejí“.

Adventní koncert
V sobotu 19. prosince jsme uspořádali v kozohlodském kostele  
Všech svatých adventní koncert. Slavnostní odpoledne zahájila  
p. Hana Klečáková, která přivítala přítomné i účinkující a pak předa-
la slovo panu faráři Petru Tobkovi, který ve svém vystoupení nastínil 
ten pravý smysl vánoc a pozval též všechny přítomné na bohosluž-
by, které se uskuteční o vánočních svátcích. Dále pak se ujala slova 
Hana Radilová, která připravila tento koncert společně se svými 

hosty. Zazněly opět krásné irské balady v podání Hany Radilové  
na flétnu za klavírního doprovodu nebo i známé skladby v obsazení 
kytara, klavír a flétna. V poslední části koncertu zaznělo několik  
lidových písní a vánočních koled, které jsme si mohli společně za-
zpívat. Pro všechny přítomné to bylo příjemně strávené adventní  
odpoledne.

Předvánoční procházka
V neděli 20. prosince jsme uspořádali předvánoční procházku. Trasa 
procházky vedla po silnici do Vlkanče, potom po polních cestách  
na Kocandu. Po občerstvení jsme se vydali zpět do Kozohlod,  
kde na nás v obecním domě čekalo malé pohoštění. Procházky  
se zúčastnilo 21 nadšenců. Všem se líbila a už se vymýšlí trasa pro 
letošní rok.

Silvestrovské posezení
Poslední letošní akcí našeho sboru bylo tradiční rozloučení se starým 
rokem a přivítání roku nového. Uskutečnilo se v obecním domě, 
hrála živá hudba a všichni jsme se skvěle bavili do ranních hodin.

Plánované akce:
• Hasičský ples 6. 2. 2016, hraje Universum
• Oslava MDŽ 5. 3. 2016
Na obě tyto akce jste srdečně zváni.

Členové SDH Kozohlody přejí všem občanům hodně štěstí, zdraví  
a spokojenosti roce 2016.

Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ

 Q Při adventním koncertu v Kozohlodech zněly krásné 
tóny flétny Hany Radilové



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo 1 strana 6O B C E  V L K A N E Č číslo 1 strana
6ZPRAVODAJ

SDH  PŘIBYSLAVICE
Rozsvícení vánočního stromu
Na první adventní neděli hasiči ozdobili a rozsvítili vánoční strom  
na návsi u požární zbrojnice.

Výroční valná hromada
Dne 4.12.2015 se konala výroční valná hromada. Byla přednesena  
zpráva o činnosti sboru a zpráva o hospodaření za uplynulý rok. Byl 
také schválen  plán činnosti sboru na rok 2016. Výroční valné hroma-
dy s také zúčastnili zástupci SDH Kozohlody, Šebestěnice a Bratčice.

Plánované akce:
Hasiči  zvou všechny občany  na tradiční  hasičský ples, který se bude 
konat 30. ledna 2016. Hrát bude skupina Universum. Těšíme se na  
Vaši  hojnou účast.

Všem spoluobčanům  přejeme v novém roce hodně zdraví, osobních 
i pracovních úspěchů.

Venclák Václav, Přibyslavice

TJ-SOKOL VLKANEČ
Fotbalové aktuality
Podzimní sezóna se našemu fotbalovému týmu vydařila. Družstvo 
získalo 24 bodů a zatím se drží na třetí příčce v tabulce. V jarní  
sezóně dojde opět k novému uspořádání mužstva. Na hostování  
do Golčova Jeníkova odchází Luboš Špitálník, což se může odrazit  
v dalších výsledcích.
Tréninky od měsíce ledna budou probíhat vždy v pátek v pronajaté 
sportovní hale. Postupně se přidá i nedělní běhání.

Brigády
Bylo provedeno zazimování hřiště - úklid velkých sítí. Příprava  
na saunování - řezání, štípání a úklid dřeva.

Sauna
Sauna probíhá vždy v sobotu od 18.00 hod. Provoz bude ukončen 
před začátkem fotbalové sezóny, koncem března. Poplatek činí  
40,- Kč členové TJ, ostatní 60,- Kč.

Cvičení žen a dívek
Přijďte si s námi protáhnout a posílit své svaly. Cvičení formuje  
postavu, pomáhá navodit pozitivní mysl a chuť k dalším činnostem. 
Naše hodiny cvičení jsou bezplatné. Vždy v úterý od 19. hod. v míst-
ní škole ve Vlkanči.

Vánoční zábava
25. 12. 2015 tradičně již po několik let  pobavila své fanoušky skupi-
na Punc. Návštěvníci různých věkových kategorií se sešli ve velkém 
počtu. Svou přízeň nám zachoval a do Vlkanče přijel i nejmladší člen 
skupiny Rybičky 48 Michal Brener.

Novoroční fotbal
Další tradicí je přivítat nový rok novoročním fotbálkem. I letos tomu 
nebylo jinak. Na hřišti se sešlo 26 příznivců tohoto sportu, kteří  
se po silvestrovských oslavách zdravě protáhli.

Turnaj ve stolním tenise
Každoročně se v tomto období, na začátku roku, schází příznivci 
stolního tenisu, aby se pobavili a poměřili síly s ostatními. Hráči byli 
rozděleni do dvou kategorií. Kategorie první - do 15 let, do které  
se zapsalo 7 soutěžících a druhá - nad 15 let. V té se zaregistrovalo 
19 hráčů. Většina soutěžících byla přespolních. Cestu k nám našli 
vyznavači tohoto sportu ze Šebestěnic, Kozohlod, Bratčic, Golčova 

Jeníkova. Trochu nás mrzí, že čest naší obce obhajovaly převážně 
děti a dorost. Účast a zájem lidí z Vlkanče je opravdu mizivá. 

Výsledky
1. kategorie     1. místo Miroslav Altmann ml.

2. místo František Francl
3. místo Lukáš Volenec
4. místo Lukáš Altmann
5-7. místo L. Machka, D. Štěpánek, T. Adamec

2. kategorie 1. místo Luděk Vlach
2. místo Monika Nováková
3. místo Michal Bárta 

Připravované akce: 
• 30. 1. 2016 Výroční valná hromada. Všichni členové TJ SOKOL  

Vlkaneč jsou zváni.
• 30. 4. 2016 Pálení čarodějnic

Martina Nováková, Vlkaneč

 Q Účastníci tradičního vánočního turnaje ve stolním 
tenise

MS DIANA VLKANEČ
Hubertská zábava
Myslivecký spolek uspořádal v měsíci listopadu Hubertskou zábavu, 
na které účinkovala hudební skupina TIP. Nedílnou součástí této zá-
bavy byla jako vždy bohatá tombola, kde hlavní cenou byla dančí, 
mufloní, černá a srnčí zvěř. Nechyběl ani zajíc, bažant, kachna divo-
ká a zvěřinové balíčky. Bohužel ani tato bohatá tombola nepřilákala 
mnoho lidí, a tak byla  účast malá. Zvěřinovou tombolu a mnoho 

dalších cen  máme připraveno i na myslivecký ples, který se bude 
konat v sobotu 23.ledna 2016. 

Zájezd do sklípku
Další z kulturních akcí, kterou pořádali myslivci byl zájezd do vinné-
ho sklípku v Mikulově, který se uskutečnil 3. října 2015. 



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo 1 strana 7O B C E  V L K A N E Č číslo 1 strana
7ZPRAVODAJ

Hony
V měsících listopadu a prosinci probíhaly hony především na škod-
nou a černou zvěř. Jeden hon se konal společně se sousední, pře-
vážně lesní honitbou, ale divočák nebyl uloven ani jeden. Ze škodné 
byly uloveny tři lišky. Nyní v zimních měsících, i když zima je zatím 
mírná, se myslivci věnují přikrmováním veškeré zvěře.

Připravované akce 
• 23. 1. 2016 - Myslivecký ples, hraje skupina SAM  

Vladimír Burian, Vlkaneč

 Q Na Hubertské zábavě nechyběla bohatá tombola

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ VLKANEČ
Členové naší organizace se zúčastnili téměř všech důležitých výstav 
na okrese, dokonce i několika krajských. Hodnocení a umístění bylo 
vždy na předních místech. 

Při dožínkách předvedli veřejnosti své chovatelské úspěchy. Zájem 
o vystavená zvířata byl neobyčejně velký a to nejen u našich nej-
menších spoluobčanů. Téměř každý ze zúčastněných si přišel pro-
hlédnout plemena, která nejsou vidět ve většině chovatelských  
zařízení. 

Mezi úspěchy, kterých si velice ceníme, byla získaná ocenění příte-
le Pipka – „Pohár starosty obce Leština“ a vítězství na celonárodní 
výstavě v Lysé nad Labem, kde získal „Pohár za nejlepší kolekci 
celé výstavy“. Pro ilustraci, bylo vystaveno přes 3000 zvířat. Je to 
úspěch, který se nepodaří mnohým za celý život. Celkem jsme  
na výstavách získali 16 čestných cen, což nás řadí opět na přední 
místa v kraji. 

Letos již po sedmé jsme pořádali stolní bodování v sále pohostin-
ství v Dobrovítově. Koná se každoročně 28. 12. a zahájení je vždy  
v 10 hod. dopoledne. Na letošní soutěž se o putovní pohár Ing.  
Josefa Zadiny přijelo utkat 38 pozvaných předních chovatelů  
ze 17-ti organizací celé naší republiky. Uvítací řeči se ujal předseda 
ZO Vlkaneč Zdeněk Brabec. Jako další si vzal slovo starosta obce 
Dobrovítov, který ocenil snahu a úspěchy ZO Vlkaneč a převzal  
záštitu nad celým dnem. K dispozici jsme od něj dostali příjemně 
vytopený sál, výčep, včetně vzorné obsluhy, kuchyň, sociální zaří-
zení včetně energií a to vše zdarma. Bohužel, k našemu velkému 
zklamání, si nikdo z představitelů naší mateřské obce nenašel čas, 
aby se přišel podívat. Po zahájení se podávala snídaně pro všechny 
zúčastněné – zvěřinová zauzená paštika a čerstvé pečivo. Na sto-
lech byli různé krásně vyzdobené cukrovinky od majitele cukrárny 
a přítele chovatele pana Kulhánka z Jičína. Současně probíhalo 
hodnocení. Celý sál byl ozvučen špičkovou aparaturou pana Mere-
nuse. Ve 12 hod. byla vyhlášena přestávka na oběd, kdy se formou 
rautu podávali vepřové pochoutky. Po celý den byla nabízena hor-
ká i studená medovina. K odpolední svačině se podávala zabíjač-
ková polévka. Po ukončení hodnocení nastala chvíle napětí, brou-
šený putovní pohár nakonec putoval do Kroměříže. Vítěz navíc 
obdržel i velký stříbrný pamětní pohár. Mimo soutěž bylo uděleno 
6 čestných cen vítězům jednotlivých kategorií, kteří získali menší 
zlaté pamětní poháry. Na závěr si všichni účastníci prohlédly ukáz-
ku včelých produktů a výstavku ovoce včetně novinek vypěstova-
ných v našem kraji. Po 16 hod. se účastníci nechali zvěčnit na spo-
lečné fotografii, přátelsky se rozloučili, popřáli si do nového roku  
a rozjeli se do svých domovů. 

Uplynulou sezónu můžeme hodnotit jako velice úspěšnou. Do  
nového roku přejí chovatelé hodně štěstí a zdraví.

Rady chovatelům
Jak jsme se již zmínili, měli bychom si říci něco málo o cekotrofílii  
a sestavování optimální krmné dávky pro králíky určené pro  
masnou produkci. Velmi jednoduše řečeno, cekotrofílie je příjem 
měkkých bobků vznikajících v tenkém střevě králíka. Bez této čin-
nosti by se králík nedokázal zdárně vyvíjet. I kdybychom mu tento 
zvyk jakkoliv odepřeli, nedokážeme to ani nejmodernějšími vitamí-
novými přípravky nikterak nahradit. Díky těmto látkám králíci přijí-
mají mikrobiální bílkovinu, enzymy, vitamíny skupiny B a další  
biologicky cenné látky. Střevní mikroflóra dokáže svými enzymy 
rozbourat vazby složitých cukrů, kterým je vláknina, a přetvořit  
ji na mastné kyseliny, dále využitelné jako tuky. 

Když se nebudeme chtít zabývat krmením odborněji, králíkovi  
postačí voda a seno. Jedinec také vyroste. Jeho maso lze nazývat 
EKO nebo BIO ale na masu si určitě nepochutnáme. Nehledě  
k tomu, že než dosáhne jateční hmotnosti, uběhne 12 a více měsíců 
a maso bude tuhé, staré a bez vmezeřeného tuku. Tuk uložený  
mezi svalovými vlákny u mladého králíka přispívá k jeho dietetické 
hodnotě a dobré stravitelnosti. 

U mladých králíků bychom se měli vyvarovat nadměrného krmení 
jádrem, nejvhodnější z obilovin je ječmen, ale pozor obsahuje  
až 50% škrobu. Pro ilustraci – králík o hmotnosti 600-800g může  
přijmout denně asi 10 g škrobových látek, jelikož jeho mikroflóra  
ve střevech ještě není schopná více zpracovat (10 g odpovídá asi  
2 dkg ječmene). Často se začínajícím chovatelům stává, že si stěžují, 
že ten největší králík z hnízda je smutný, nadmutý a nepřijímá po-
travu. Je největší protože je většinou také nejdravější, ale nadměrné 
množství jádra mu nepřispívá.

Králík žije v uzavřeném prostoru a je plně odkázán na chovatele.  
Je nutné dodávat mu vitamíny a minerály formou krmných směsí. 
Když vybíráme krmnou směs, vždy si předem přečteme příbalový 
leták. Za důležitou složku považujeme selen. Podává se ve formě 
selenomethijoninu a vitamínu E, ten navyšuje účinnost selenu  
a nemalou měrou přispívá k odbourávání těžkých kovů. Současně 
má silný antioxidační účinek a je vysokou ochranou proti oxidativ-
ním radikálům, které přispívají k rakovinovému bujení. Neměli  
bychom zapomínat na jedno velmi staré pravidlo, které nás upozor-
ňuje, že u výkrmu všech jatečních zvířat platí: „Co vložíme do výživy 
zvířat, to přispěje k výživě naší a našich dětí“. 

Příště něco málo o péči, kterou bychom měli věnovat chovným  
jedincům.

Josef Rejnek, Vlkaneč
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KOUTEK OVOCNÁŘE
...aneb co je dobré udělat v sadě pro lepší úrodu

Leden - býval měsícem mrazivým se 
spoustou sněhu a ledu. Malé děti se plně 
oddávaly zimním radovánkám, jak jsme 
byli zvyklí vídat na kouzelných Ladových 
obrázcích. Doufáme, že staré dobré časy  
se opět vrátí, a že nebudeme muset svým 
dětem a vnoučatům barvitě líčit, co jsme  
si jako malí užívali za radosti. Srážkový de-
ficit je dnes již tak hluboký, že k naplnění 
našich potoků, řek a spodních vod může 
pomoci jen velké množství sněhu. V tomto 
měsíci, kdy keře a stromy odpočívají a spí 
klidným zimním spánkem, v sadě již není 
co zachránit. Nemusíme však propadat  
depresi z nečinnosti. Můžeme přikrmovat 
zpěvné ptactvo v připravených krmítkách, 
a tak alespoň trochu přispět k jejich zdár-
nému přezimování. Ti, kteří mají přírodu 
rádi, mohou z různých odřezků  
vyrábět budky pro hnízdění, 
které brzy, nejlépe již v úno-
ru rozmístí v okolí svého 
domu nebo ve volné pří-
rodě. Ti, kteří chovají 
včely, ani zima jim neza-
brání přípravě na novou 
sezónu. Chtějí-li mít vše  
v pořádku, zjišťují v předja-
ří, že ta zima byla nějaká krát-
ká. Ve volných chvílích by měli 
navštěvovat stanoviště včelstev, kont-
rolovat čistotu česen a případně odstranit 
vše, co by včely rušilo v klidu. Jelikož do-
mestikovaná včela Komenského typu, kte-
rá se dnes chová téměř na celém našem 
území, neví co je spánek. I v těch nejtuž-
ších mrazech pracuje v sevřeném chumáči. 
Uvnitř tělesa je teplota 37,5 °C. Včely, co 
jsou na povrchu tělesa, se zpětně dostávají 
do jeho středu a ty ohřáté ze středu se vra-
cejí na povrch. Tento proces je nekonečný 
po celou dobu chladného počasí. Jakmile 
slunce po zimním slunovratu nastoupí 
svou pouť od obratníku Kozoroha k rovní-
ku, královna začíná klást zprvu jen několik 
vajíček denně. S prodlužujícím se dnem se 
počet vajíček navyšuje. Ostatní včely mu-
sejí vytvořit přijatelné podmínky pro zdár-
ný vývoj budoucí generace. Pro vytvoření 
tepla potřebují energii a tu získávají z glyci-
dových zásob. Pakliže jsou v klidu, spotře-
ba zásob je minimální, v případě že něco 
ruší, např. ve větru se pohybující větev, kte-
rá tluče do stěny úlu, okamžitě stoupá spo-
třeba zásob, což má negativní důsledky  
v předjaří. Dobrý včelař pozná vše na čes-
ně, aniž by se zbytečně k úlu přiblížil. 

Únor – dny se začínají již viditelně prodlu-
žovat, sice do poloviny měsíce můžeme 
počítat se silnějšími mrazy, ale slunce se již 
častěji ukazuje a v závěru měsíce můžeme 
již pocítit první hřejivé paprsky vracejícího 
se slunce. Může se stát, že sluneční paprs-
ky jsou silnější, než by na polovinu února 
bylo přijatelné, a proto je nutné chránit 
těla teplomilných dřevin (broskvoní a me-
runěk) zastíněním od jihu, třeba starým 
širším prknem. Velké teplotní rozdíly často 
způsobují praskání kůry nebo i dřeva. Tyto 
mrazové rány se špatně hojí a mnohdy 
způsobují odumření části větví nebo poz-
ději celého stromu. Sledujeme fázi měsíce, 
když jde měsíc ,,dolů“ a nehrozí již silné 

mrazy, můžeme začít s řezem vinné révy. 
Řežeme vždy mezi očky, řez, aby byl co nej-
kratší, a snažíme se dodržet posloupnost 
(jednoleté, dvouleté a tříleté dřevo). S ře-
zem ostatních ovocných dřevin počkáme,  
i kdyby bylo počasí sebekrásnější.

Březen – je sice posledním zimním měsí-
cem, ale jaro se nezadržitelně blíží a nedo-
čkavé sněženky, šafrány a bledule nás na 
příchod náležitě upozorňují. Za teplého 
počasí, kdy na poledne vystoupí teplota 
nad 5°C, měli bychom ošetřit broskvoně 
proti kadeřavosti a následně ošetření po 
14-ti dnech opakovat. Stromy, které nad-
měrně plodí a nerostou nebo mají malé 
přírůstky, podpoříme předjarním řezem. 
Pakliže jsme nedodali čisté živiny plodícím 
stromům a keřům na podzim, máme začát-
kem tohoto měsíce nejvyšší čas to napra-
vit. Rozhodli-li jsme se obohatit naši  
zahrádku o atraktivní ovocný strom jako  
je broskvoň, je zbytečné experimentovat  
a je lépe se držet odzkoušených odrůd.  
V našem kraji se celkem dobře daří odrůdě 

Red Haven nebo Envoy, určitě splní naše 
očekávání. Stromek nejlépe kupujeme ve 
školce, která je na tento druh specializová-
na. Stromek by měl být vyorán na jaře a při 
prodeji by měl vykazovat již narašené listo-
vé lupeny. Pakliže jsou pupeny spící nebo 
letorosty mírně scvrklé, raději si potěšení  
z koupě odpustíme a předejdeme tak zby-
tečnému zklamaní. Takové řeči o nutnosti 
hlubokého seříznutí, a že se stromek  
probudí, jsou hezké, ale v tomto případě  
k ničemu. Stromek, který odpovídá našim 
požadavkům, před výsadbou zastřihneme, 
silnější kořeny (musí být vidět zdravé, bílé 
dřevo a živá kůra kořenů), dáme přes noc 
do vědra s čistou vodou, aby se stromek 
napil. O technice výsadby jsme se již zmíni-

li dříve. Po zasazení zastřihneme letoros-
ty na první vyvinuté očko a veškeré 

rány okamžitě řádně ošetříme. 
Každý 4.-5. den řádně zalije-

me a dbáme, aby po celou 
vegetační dobu prvního 
roku nedošlo k úplnému 
vyschnutí půdy. Bros-
kvoň je ze všech ovoc-

ných stromů nejvíce ná-
ročná na dostatek vody. 

Objeví-li se v 1. nebo 2. roce 
květy, raději je odstraníme. Bros-

kvoň v tomto období si musí nejprve 
vytvořit dokonalý kořenový systém a do-
povídající nadzemní korunu s odpovídají-
cím pevným dřevem. Pakliže budeme  
nedočkaví, budeme po celou dobu života 
stromku s ním bojovat. V období sucha  
a velké násady plodů (což je u těchto  
odrůd charakteristické) strom bude ne-
duživí, neschopný úrodu udržet a kvalita 
plodu bude podprůměrná. Nevyzrálé leto-
rosty určené pro příští úrodu budou po-
škozovány i docela slabými mrazy. Bros-
kvoň v našich podmínkách není tak úplně 
doma a proto ji musíme věnovat větší  
pozornost než ostatním dřevinám. U nás 
se dožívá 12-15 let a po této době úroda 
slábne a ovoce již splňuje požadovanou 
atraktivitu a proto než toto období nasta-
ne, měl by již záložní stromek přinášet 
uspokojivou úrodu.  
Přeji všem spoluobčanům šťastné vykro-
čení do nového roku a mnoho pěstitel-
ských úspěchů.

Josef Rejnek, Vlkaneč



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo 1 strana 9O B C E  V L K A N E Č číslo 1 strana
9ZPRAVODAJ

ADVENTNÍ KONCERT V PŘIBYSLAVICÍCH
Předvánoční koncert se konal v kostele sv. Václava v Přibyslavicích  
v sobotu 19. prosince 2015 v 16 hodin. Zahrál zde Čáslavský žesťový 
kvintet v obsazení: Větvička Tomáš – trubka, Mareš Tomáš – trubka, 
Větvičková Veronika - lesní roh, Mareš Pavel – pozoun, Popílek Jaro-
slav – tuba.
Program koncertu byl bohatý, milovníky hudby potěšily například 
Korunovační intrády od J. J. Linka, pásmo lidových koled a na závěr 
Tichá noc.
Čáslavský žesťový kvintet se zabývá interpretací staré chrámové  
i světské hudby, zejména z období renesance a baroka. Soubor byl 
založen roku 2001 absolventy Základní umělecké školy J. L. Dusíka 
v Čáslavi a s malými obměnami hráčů působí dodnes. Svou hudbou 
se představil na mnoha renomovaných akcích, za zmínku stojí  
vystoupení v Senátu PČR, zahájení festivalu Kmochův Kolín nebo 

pietní akt u pomníku generála Josefa Mašína v Lošanech. Kvintet  
se několikrát zúčastnil akce „Noc kostelů“ a vánočního hraní u jesli-
ček. V oblasti chrámové hudby rovněž spolupracuje s Čáslavskou 
chrámovou scholou. Další oblastí působení tohoto souboru je tak-
zvaná věžní hudba, kdy se výrazný zvuk žesťových nástrojů při hře  
z věže nese do dálky.
Výtěžek koncertu ve výši 7 365,- Kč bude použit na další opravy  
kostela.
Z koncertu si návštěvníci tentokrát mohli odnést do svých domovů 
BETLÉMSKÉ SVĚTLO.
Po skončení koncertu jsme se sešli na krátkém posezení v místním 
hostinci. 

Dobromila Lebedová, Přibyslavice

Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás prosíme,  
dotazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.
Pro tentokrát jsme připravili několik informací.

Jaká byla letos bilance Tříkrálové sbírky?
Tříkrálová sbírka se letos v našich obcích Vlkaneč  konala  v sobotu 9. 1. 2016, pořádala ji jako již tradičně, Charita České republiky  
za spolupráce místních farníků. Celkový výtěžek sbírky činil 17 679,- Kč. Ve Vlkanči se vybralo 11 162,- Kč, v Kozohlodech 4 417,- Kč  
a v Přibyslavicích 2 100,- Kč. Všem, kdo přispěli na tuto charitu a pomáhali při organizaci sbírky patří velký dík. 

starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč

DOTAZY NA STAROSTU

OZNÁMENÍ VHS VRCHLICE - MALEČ, A.S.  
O CENĚ VODNÉHO A STOČNÉHO PRO ROK 2016

Vážení odběratelé, zákazníci,
Vodohospodářská společnost Vrchlice – Maleč. a.s. si Vám dovoluje oznámit, že rozhodnutím valné hromady 
naší společnosti konané dne 27. 11. 205 bude od 1. 1. 2016 účtována cena vodného a stočného v jedno-
složkové formě. Jednosložková forma je součinem ceny podle cenových předpisů a množstvím odebrané 
vody nebo vypouštěné odpadní vody a srážkových vod. Cena vodného je věcně usměrňována a řídí  
se cenovými předpisy, ceny jsou v souladu s dotačními podmínkami.

Cena vodného od 1. 1. 2016 - 47,79 Kč/m3 s DPH
Cena stočného od 1. 1. 2016 - 39,33 Kč/m3 s DPH

  INZERCE  

PŘÍSPĚVKY NAŠICH SPOLUOBČANŮ
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PLÁNOVANÉ AKCE LEDEN – DUBEN 2016

Leden 

23. 1. 2016 Myslivecký ples v místním pohostinství ve Vlkanči, pořádá MS Diana Vlkaneč
hraje skupina SAM 

30. 1. 2016 hasičský ples v Přibyslavicích v místním pohostinství, pořádá SDH Přibyslavice
hraje Universum 

Únor

6. 2. 2016 hasičský ples v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody
hraje Universum

Březen

5. 3. 2016 průvod masek po vsi + maškarní ples ve Vlkanči v místním pohostinství, 
pořádá SDH Vlkaneč, hraje NoBody

5. 3. 2016 oslava MDŽ v Kozohlodech v Obecním domě, pořádá SDH Kozohlody

Duben

30. 4. 2016 Pálení čarodějnic ve Vlkanči na fotbalovém hřišti, pořádá TJ Sokol Vlkaneč

30. 4. 2016 Slet čarodějnic – ZŠ a MŠ Vlkaneč

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v neposlední řadě 
i na internetových stránkách obce.

OZNÁMENÍ O DOČASNÉ 
ZMĚNĚ ÚŘEDNÍCH HODIN 

NA POŠTĚ VE VLKANČI
Z provozních důvodů bude ve dnech 22. - 28. 1. 2016 
provedena změna úředních hodin na místní poště  
ve Vlkanči:

22. 1. 2016 8 – 09:30

25. 1 – 28. 1. 2016 8 – 10:30

POZVÁNÍ NA BESEDU 
NAD HISTORICKÝMI  

DOKUMENTY
Aneb – minulé cesty a stezky 

v našem okolí

Beseda se bude konat v pátek 26. 2. 2016  
od 19:00 v Obecním domě v Kozohlodech.

Srdečně zve Božena Svitáková,
kronikářka obce Kozohlody


